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Abstract (en)
The component is intended for use at high temperatures and is designed especially as a turbine blade. It contains a component body comprising at
least a first section (blade root 3) and a second section (blade leaf 2). The first section (3) is formed from a ductile material. However, the second
section (2) is of a material which is brittle as compared with the ductile material. It is intended that this component is distinguished by a long service
life. This is achieved in such a way that each of the two materials contains in each case one of two alloys based on a common principal material and
of different chemical compositions, which differ from one another by the presence and/or the quantity of at least one doping substance alloyed with
the principal material. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Bauteil ist für den Einsatz bei hohen Temperaturen vorgesehen und ist insbesondere als Turbinenschaufel ausgebildet. Es enthält einen
zumindest einen ersten (Schaufelfuss 3) und einen zweiten Abschnitt (Schaufelblatt 2) umfassenden Bauteilkörper. Der erste Abschnitt (3) ist von
einem duktilen Werkstoff gebildet. Hingegen weist der zweite Abschnitt (2) einen gegenüber dem duktilen Werkstoff spröden Werkstoff auf. Dieses
Bauteil soll sich durch hohe Lebensdauer auszeichnen. Dies wird dadurch erreicht, dass jeder der beiden Werkstoffe jeweils eine von zwei auf
einem gemeinsamen Basiswerkstoff beruhende Legierungen unterschiedlicher chemischer Zusammensetzungen enthält, welche sich voneinander
durch das Vorhandensein und/oder die Menge mindestens eines dem Basiswerkstoff zulegierten Dotierstoffes unterscheiden. <IMAGE>
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